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Prohlídkou tanvaldské Základní školy v Údolí Kamenice zahájil ve čtvrtek 8. ledna radní pro
ekonomiku Zdeněk Bursa svou již druhou cestu po příspěvkových organizacích kraje.
„Navštěvuji krajské příspěvkové organizace, protože mám kromě jiného na starosti investice a
majetek. Zvláště mě zajímají ty instituce, u kterých potřebuji doplnit informace, kam přesně putují
krajské finanční prostředky,“ uvedl Zdeněk Bursa.
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Základní škola v Údolí Kamenice je příspěvkovou organizací kraje, avšak
budova, v níž škola sídlí, patří městu. „Tato situace komplikuje provoz školy,
zvláště z hlediska investic, proto podporuji myšlenku, aby instituce zůstala
krajskou příspěvkovou organizací, ale aby současně kraj byl vlastníkem budovy,“
vysvětlil Bursa. Jak prozradil ředitel tanvaldské základní školy v Údolí
Kamenice Luděk Špráchal, v současnosti škole chybějí hlavně prostředky na
opravu budovy a její modernizaci. Proto si koncem roku 2008 podala na
Krajský úřad

(menší
rozlišení)

Libereckého kraje žádost o finanční podporu. Zdeněk Bursa zdůraznil, že
podobnými žádostmi se rada kraje chce zabývat systémově. „Při využití
finančních prostředků Libereckého kraje plánujeme nastolit takový systém, který
uspokojí všechny zúčastněné strany, nepovede k plýtvání a bude transparentní,“
uvedl.
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Gymnázium a Střední odborná škola v Jilemnici, kterou radní ve čtvrtek
rovněž navštívil, se potýká s problémem odloučených pracovišť. Škola sídlí
dohromady ve třech budovách, z nichž jedna patří kraji. Podle ředitele školy
Jiřího Šorma nejsou prostory plně využity, navíc přecházení mezi vzdálenými
budovami komplikuje výuku. Byla proto vypracována studie se třemi
variantami, která řeší přestěhování školy alespoň do dvou budov. „Hlavním

zájmem Libereckého kraje je, aby výuka a studium probíhaly v zařízení, jež patří kraji. Budeme
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proto vyvíjet takové kroky, které by nás dovedly k tomuto cíli. Podobná
situace se také řeší na střední škole v Lomnici nad Popelkou,“ řekl Bursa
s tím, že právě s těmito a dalšími problémy se podrobněji seznamuje během
svých návštěv. „Jsou pro mě podnětné, rozhodně v nich chci pokračovat,“
vysvětlil radní.
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